

Title (en)

ARRANGEMENT OF PIPINGS.

Title (de)

ANORDNUNG VON ROHRLEITUNGEN.

Title (fr)

AGENCEMENT DE TUYAUTERIES.

Publication

EP 0061474 A1 19821006 (DE)

Application

EP 81902683 A 19811005

Priority

- CH 280981 A 19810430
- CH 747180 A 19801007

Abstract (en)

[origin: WO8201205A1] Uptake pipes (2a, 2b), arranged according to a circle, of a rising column (1) for hot and cold water are connected to storey distributors anchored to the building by means of an attachment (10). At each storey, the uptake pipes (2a, resp. 2b) for a given medium are connected together by a common chamber (6a resp. 6b) of the storey distributor, each chamber (6a resp. 6b) is connected to a tapping member (8a resp. 8b), to which the different users or each storey are connected.

Abstract (fr)

Des tuyaux ascendants (2a, 2b), disposés selon un cercle, d'une colonne (1) montante pour eau chaude et froide sont branchés à des répartiteurs d'étages ancrés au bâtiment par moyen d'une attache (10). À chaque étage les tuyaux (2a, resp. 2b) ascendants pour un milieu donné sont reliés ensemble par une chambre commune (6a resp. 6b) du répartiteur d'étage, chaque chambre (6a resp. 6b) est reliée à une pièce de dérivation, (8a resp. 8b) à laquelle les différents utilisateurs de chaque étage sont raccordés.

IPC 1-7

E03C 1/02; F16L 39/00

IPC 8 full level

E03C 1/02 (2006.01); F16L 3/22 (2006.01); F16L 39/00 (2006.01); F16L 51/00 (2006.01)

CPC (source: EP)

E03C 1/023 (2013.01); F16L 3/22 (2013.01); F16L 39/00 (2013.01); F16L 51/00 (2013.01)

Designated contracting state (EPC)

AT CH DE FR GB LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

WO 8201205 A1 19820415; EP 0061474 A1 19821006

DOCDB simple family (application)

CH 8100111 W 19811005; EP 81902683 A 19811005